

مركز دوغان
لصناعة وتركيب
الأطراف الصناعية

MERSİN
DOĞAN
MEDİKAL VE SAĞLIK HİZMETLERİ LTD.ŞTİ.

تاريخنا :

بدأنا العمل في المركز عام 1998 ببعض الأقسام الصغيرة في مجال تصنيع الأطراف الصناعية وبخبرة أخصائيين محترفين من ألمانيا وكنا الأوائل في هذا المجال في مدينة مرسين التركية وبعد تطور صناعة الأطراف في العالم ووصولها لأرقى الخدمات وللأطراف الذكية الالكترونية كان لابد من تطور شركتنا وتوسيع مجال خدماتنا وافتتاح أقسام جديدة في المركز بما يتماشى مع أرقى المراكز في العالم في هذا المجال.

Date of Emergence

We have started working in the center since 1998 in the small section in the field of Manufacturing of prostheses. With the aid of professional expertise from Germany; we were the pioneers in Mersin, Turkey. Through time many advancements occur in prostheses industry worldwide, advancements include smart electronic prostheses. As a result, we had to develop our company and expand the scope of our services as well as opening up new sections in the center to keep up with the greatest centers worldwide.





هدفنا

تقديم أفضل الخدمات الطبية بأحدث الوسائل المتطورة في مجال تصنيع الأطراف الصناعية وإعادة تأهيل المرضى بالعلاج الفيزيائي.

OBJECTIVES

Offering the finest medical services using the most cutting-edge advanced means and aids in the field of prosthesis manufacturing as well as physical therapy and rehabilitation.

Services

خدماتنا

تركيب كافة أنواع الأطراف الصناعية العلوية والسفلية ((الذكية الالكترونية)) والهيدروليكية والعضلية وأجهزة الشلل الحركية والجباير التقويمية من شركة الأتوبوك الألمانية

Installing all sort of prosthesis, the upper and lower ones, smart and electronic, hydraulics and muscle as well as paralysis assistive devices and orthopedics of the German company Ottobock.



إعادة تأهيل المرضى من الناحية الفيزيائية وتدريبهم على استخدام الأطراف الصناعية والأجهزة الحركية بأحدث الوسائل وأفضل الميزات لمساعدتهم في العودة لمجتمعهم كأفراد فاعلين ومنتجين

Physical rehabilitation and training the patients to use their prostheses and kinetic devices; using best means to enable the patients to get back to their societies as active productive individuals.



4

خدمة الإقامة المجانية في قسم
المبيت التابع للمركز

Free stay in the centers lodging.

Services

خدماتنا

3

خدمه التوصيل المجانية للمرضى من
نقطة تواجدهم إلى المركز وبالعكس
داخل وخارج مرسين

Free transportation for patients from and
to the place they stay in, whether it is
inside or outside Mersin.





أقسام المركز

Sections

غرفة معايرة القوالب وأخذ القياس

Calibration and determining the sizes room.



غرفة المعاينة والتقييم الطبي
للأخصائيين الموجودين في المركز

Examination and medical evaluation
room for specialists of the center.

1

أحدث الأجهزة والوسائل الخاصة في العلاج الفيزيائي
The most recent and advanced devices and means in physical therapy.

2

صالة حركية واسعة تضم أجهزة خاصة بالبالغين والأطفال وتخدم كافة أنواع الإصابات من حالات الشلل والبر

A big hall for training, it contains special machines for children and adults, they are suitable for all patients regardless of their condition, whether it is paralysis or amputation.

3

أجهزة معايرة خاصة بالأطراف :

- جهاز تحليل التوازن بالليزر
- جهاز الكتروني يخصص المعايرة والضغط على القدم

Special calibrators for prosthesis:

- a. Laser alignment and balancing apparatus.
- b. An electronic device for calibration and foot-pressure measurement.

3

قسم العلاج الفيزيائي وإعادة التأهيل
Physical therapy and rehabilitation section. It contains:

يتألف
من



ورشة التصنيع

4

1

قسم النحت
والمودلاج

Carving
and modelling
section.



2

قسم الكيمياء
وتصنيع السوكرت

Chemistry section
and socket making.



3

قسم الميكانيك
والأفران

Mechanics
section and
ovens.





4

قسم تجميع
ومعايرة البروتيز

Assembling all the
part and calibrating
the prosthesis.



Archiving and
accounting
section.

6

قسم
المحاسبة
والأرشفة

Secretary
and information
section.

5

قسم
السكرتارية
والاستعلامات





فريق العمل

ويضم أفضل الأخصائيين في مجال تصنيع الأطراف الصناعية وأصحاب خبرات كبيرة من ألمانيا بالإضافة لأخصائيين بالجراحة العظمية والعصبية للإشراف على العلاج الفيزيائي وإعادة تأهيل خاصة للأطراف الذكية الالكترونية العلوية والسفلية.

Staff

It includes best specialists in prosthesis manufacturing and those with high expertise from Germany as well as specialists in orthopedic and neurological surgery to supervise physical therapy and special rehabilitation for upper and lower electronic smart prosthesis.



1 . كفالة رسمية لمدة عامين للأطراف

الذي نقوم بتركيبها

2 . كفالة شرط عدم سوء الاستخدام

1 . Two-year official warranty for the installed prosthesis.

2 . Warranty doesn't include misuse.

doganortopedi33@hotmail.com  +90 (532) 632 31 64   تركيا - مرسين - خلف مشفى الدولة 

   مركز دوغان مرسين

www.doganortopedimedikal.com